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Protokół Nr XXIII /16 

z XXIII sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 14 grudnia 2016 r. w godzinach od 12.00 do 15.20 

w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 

Adn. 1 

 

 XXIII sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – P.Elżbieta 

Kapczyńska. 

Na wstępie powitała radnych Rady Gminy Mieścisko, Wójta Gminy – P.Andrzeja 

Banaszyńskiego i pracowników administracji, radnego powiatowego – P.Tadeusza 

Synorackiego, P.Leszka Bodusa, sołtysów wsi oraz wszystkich gości i uczestników dzisiejszej 

sesji. 

(Listy obecności sołtysów wsi i zaproszonych gości stanowią Załączniki Nr 1 i 2 do protokołu). 

 

Adn. 2 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, ze na 15 radnych Rady Gminy, na dzisiejszej 

sesji obecnych jest 14 co stanowi quorum, wobec czego Rada jest prawomocna do 

prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 

Radny nieobecny usprawiedliwiony – P.Ryszard Rodzewicz. 

(Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Adn. 3 

 Przewodnicząca Rady odczytała Porządek obrad XXIII sesji, jaki radni i goście otrzymali 

z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. 

Do Porządku obrad nie wniesiono żadnych zmian. 

(Porządek obrad XXIII sesji Rady Gminy stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Adn. 4 

 Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej sesji Rady Gminy był do 

wglądu w biurze Rady i nikt do niego nie wniósł zastrzeżeń. W związku z powyższym 

zawnioskowała o jego przyjęcie bez odczytywania. 

Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 14 głosach „za” przyjęli protokół z ostatniej sesji. 
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Adn. 5 – interpelacje i zapytania radnych 

- radny Kozłowski – zwrócił się z prośbą o transport tłucznia na drogę Mirkowiczki z uwagi na 

zły stan nawierzchni bo kierowca busa szkolnego ma problem nawrócić; 

- radna Chelwing – mieszkańcy ul.Lipowej w Popowie Kościelnym naprzeciwko P.Bodusa 

zgłaszają dziury na drodze i proszą o uzupełnienie kruszywem; 

- radna Mączyńska ponowiła wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji: 

1) na ul.Buczka 15 koło P.Jastrząbka jest zastoisko wody. Po jednej stronie jest skarpa, a po 

drugiej stronie stoi woda i są trudności z przejściem. Prośba żeby założyć kratkę aby ta woda 

mogła spłynąć”; 

2) na ul.Baczyńskiego – są wyrwy w poboczach i tam podmywa woda. Asfalt jest skruszony po 

lewej i prawej stronie. Należałoby sprawdzić ten odcinek drogi na całej długości; 

3) ponowiła wniosek z poprzedniej sesji w sprawie słupa betonowego przy posesji 

P.Muszyńskich na Osiedlu Młodych; 

- radny Górski: 

1) podziękował za uzupełnienie kruszywem dziur na parkingu przy Gimnazjum; 

2) wnioskował o zmianę pozycji lampy na ul.Zacisze przy posesji P.Dworek tak aby mogła 

oświetlić ich posesję; 

 

Adn. 6 – zapytania sołtysów. 

Sołtysi na sesji nie zgłosili zapytań. 

 

Adn. 7 

 Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński przedstawił informację ze swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym. 

(Informacja z działalności Wójta stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Adn. 8 

 Przewodnicząca Rady Gminy – P.Elżbieta Kapczyńska przedstawiła informację ze swojej 

działalności w okresie międzysesyjnym: 

- 29 listopada br. – udział w spotkaniu Wójta z radami sołeckimi Gołaszewa i Gorzewa w 

sprawie świetlicy wiejskiej w Gołaszewie; 

- 4 grudnia br. - udział  w imprezie mikołajkowej z udziałem „Mikołajów na motocyklach”; 
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- 6 grudnia br. – udział w konferencji w Wyższej Szkole Hotelarstwa i Gastronomii w Poznaniu 

nt. współpracy międzynarodowej; 

- 7 grudnia br. – udział we wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy w celu zaopiniowania 

projektu budżetu Gminy na 2017 rok oraz projektów uchwał na sesję; 

- 10 grudnia br. – udział na zaproszenie Szkoły Hotelarstwa w Poznaniu w XV ogólnopolskim 

pokazie regionalnych stołów wigilijnych „Gwiazdka 2016” 

- 13 grudnia br. – udział w spotkaniu wigilijnym z kierownictwem i pracownikami Zakładu 

Aktywności Zawodowej w Gołaszewie; 

Adn. 9 

 Przewodniczący stałych komisji Rady Gminy przedstawili informacje z prac komisji w 

okresie międzysesyjnym: 

- radny Wojtyszyn – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i 

Samorządu: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

1) 29 listopada br. – którego tematem było: „Zapoznanie Komisji z kryteriami pomocy 

stypendialnej dla uczniów i funkcjonowaniu tej pomocy na terenie gminy” – informacja 

Dyrektora Gimnazjum i Prezesa Stowarzyszenia Pomocy Uczniom im.Jana Pawła II; 

2) 7 grudnia br. – wspólne posiedzenie komisji Rady na temat zaopiniowania materiałów 

na dzisiejszą sesję; 

- radny Kalka – Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska i 

Komunikacji: 

Komisja odbyła 1 wspólne posiedzenie Komisji w dniu 7 grudnia br. w celu zaopiniowania 

materiałów na dzisiejszą sesję; 

- radny Witucki – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Komisja odbyła 2 posiedzenia: 

1) 28 listopada br. – Kontrola stopnia realizacji budowy hali sportowej w Mieścisku 

według stanu na dzień 31 października 2016 r., w tym: 

a) poniesione koszty oraz zakres rzeczowy od chwili rozpoczęcia budowy; 

b) planowane koszty inwestycji i sposób ich sfinansowania; 

Przewodniczący Komisji odczytał na sesji protokół z przeprowadzonej kontroli; 

2) 7 grudnia br. – wspólne posiedzenie Komisji Rady na temat zaopiniowania materiałów 

na dzisiejszą sesję; 

- radny Staroń – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Budżetu: 

Komisja odbyła 1 wspólne posiedzenie Komisji Rady. 
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Na zapytanie Przewodniczącej Rady czy radni chcieliby odnieść się do informacji z prac 

komisji ? Żaden z radnych nie zabrał głosu. 

 

Adn. 10 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2016 rok. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Skarbnik Gminy – P.Teresie Samarzewskiej, która 

poinformowała, że od ostatniego przedstawienia projektu w/w uchwały na wspólnym 

posiedzeniu Komisji w dniu 7 grudnia br. Wójt wnosi na dzisiejszej sesji autopoprawkę, w 

wyniku której zwiększa się dochody i również wydatki o kwotę 241.238 zł. 

- zwiększenie dochodów następuje w następujących działach: 

- w dziale 852 – Pomoc społeczna- wprowadzona zostaje zgodnie z pismem Wojewody 

Wielkopolskiego z dnia 5 grudnia 2016 r. zwiększona planowana  dotacja celowa w 

wysokości 241.283 zł na wypłatę zasiłków rodzinnych, świadczeń z funduszu 

alimentacyjnego oraz składek ZUS; 

- zwiększeniem wydatków następuje w działach: 

- w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa – o kwotę 10.374 zł w celu przestawienia 

pieców kaflowych oraz wykonania piwnicy w budynkach komunalnych; 

       - w dziale 852 – Pomoc społeczna – Rozdział  85204 – Rodziny zastępcze -  zmniejsza się o     

        4.000 zł paragraf 4330 – zakup usług przez j.s.t od innych j.s.t. 

      - Rozdział 85212 – zwiększa się wydatki na świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu   

        alimentacyjnego oraz składki ZUS o kwotę 241.283 zł; 

      - Rozdział 85219  Ośrodki pomocy społecznej – zmniejsza się wydatki o kwotę  6.374 zł  

        z tytułu  wynagrodzeń, składki ZUS oraz usług remontowych; 

Ponadto Skarbnik Gminy poinformowała, że Wójt wprowadza dodatkowo jeszcze 2 

autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie w wyniku których: 

1)  wprowadza się rezerwę celową w kwocie 30.000 zł i jednocześnie zmniejsza się 

wydatki w wysokości 30.000 zł w dziale Administracja samorządowa, paragraf 4010 – 

wynagrodzenia osobowe; 

2) Zwiększa się przychody i wydatki samorządowego zakładu budżetowego o kwotę 

18.370 zł z tytułu zwiększonej refundacji SODiR  kosztów wynagrodzeń osób 

niepełnosprawnych zgodnie z pismem ZAZ w Gołaszewie z dnia 12 grudnia 2016 r. 

Następnie Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

na 2016 rok po uwzględnieniu autopoprawek. 

- radna Kapczyńska – zadała pytanie pod adresem Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

czy zdąży wydać do końca roku otrzymane środki ? 
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- P.Kierownik – w odpowiedzi wyjaśniła, że jest to kwota o której mówiliśmy w grudniu 

2015 r. i wówczas już było wiadomo, że planowane kwoty nie zabezpieczają potrzeb. 

Wojewoda wprowadził tzw. monitoring bieżący. To chodzi tylko o świadczenia rodzinne. 

Program 500+ we wrześniu w 100% był zabezpieczony. Dla Ośrodka było utrudnieniem, że 

nie można było wydać decyzji, angażować środków których nie ma w budżecie. Ponadto 

jest to utrudnieniem bo 500 rodzin musi dostać decyzje na nowy okres zasiłkowy. 

W związku z wyczerpaniem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały w 

sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok po uwzględnieniu autopoprawek pod 

głosowanie. 

Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 

6 do protokołu. 

Adn. 11 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/85/15 Rady Gminy 

Mieścisko z dnia  16 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mieścisko na lata 2016-2025. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – P.Teresa Samarzewska. 

Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady. Projekt uchwały w 

sprawie WPF należy dostosować do przedstawionych wcześniej zmian w budżecie. 

Z kolei Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany WPF. 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 14 radnych uchwała sprawie zmiany uchwały Nr XIV/85/15 Rady Gminy Mieścisko z 

dnia  16 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Mieścisko na lata 2016-2025 została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 7 do 

protokołu. 

Adn. 12 – podjęcie uchwały w sprawie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Wągrowiec a Gminą Mieścisko w zakresie pomocy osobom niepełnosprawnym. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy – P.Alicja Kędracka. 

Przedmiotem uchwały jest refundacja przez Gminę Wągrowiec kosztów dowozu osób 

niepełnosprawnych do Zakładu Aktywności Zawodowej w Gołaszewie z terenu gminy 

Wągrowiec. 

W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta większością głosów i stanowi 

Załącznik Nr 8 do protokołu. 

Adn. 13 – podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji oraz trybu i 

zakresu kontroli prawidłowości pobierania i wykorzystywania dotacji dla publicznych 

szkół podstawowych, publicznych przedszkoli i publicznych innych form wychowania 
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przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy Mieścisko przez osoby fizyczne i osoby 

prawne, inne niż jednostki samorządu terytorialnego 

W związku z projektem uchwały Przewodnicząca Rady udzieliła głosu P.Justynie 

Michalskiej – inspektor ds. oświaty, kultury fizycznej i turystyki w Urzędzie Gminy. 

Projekt uchwały został przedstawiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. Na dzisiejszej 

sesji do w/w  projektu po konsultacji z Radcą Prawnym Urzędu Gminy wprowadza się 2 

autopoprawki związane z przyznawaniem kwoty dotacji z budżetu gminy dla uczniów 

niepełnosprawnych: 

- w §4.4. uchwały była określona kwota dotacji „w wysokości równej kwocie dotacji 

przewidzianej na takie dziecko objęte wczesnym wspomaganiem rozwoju w części 

oświatowej subwencji ogólnej”; 

a winno być: w wysokości nie niższej niż kwota przewidziana na takie dziecko; 

- w § 4.5. uchwały była określona kwota dotacji „w wysokości nie niższej niż kwota  

przewidziana na takiego uczestnika zajęć rewalidacyjno-wychowawczych w części 

oświatowej subwencji ogólnej”; 

a winno być: „w wysokości równej kwocie przewidzianej na takiego uczestnika zajęć 

rewalidacyjno-wychowawczych…………..” 

W kwestii uzupełnienia do wniesionych autopoprawek głos zabrała Radca Prawny – 

P.Mirosława Nowakowska informując, że nowa ustawa o systemie oświaty wprowadziła 

zmiany dot. udzielania dotacji. Nie znane jest orzecznictwo w kierunku dotacji jak chodzi o 

sądy. Dzisiaj zostaje przedstawiony taki projekt uchwały ale to nie znaczy że stanowisko 

może być różne jak chodzi o dotacje. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 

9 do protokołu. 

Adn. 14 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Mieścisko na lata 2017-2025. 

Skarbnik Gminy – P.Teresa Samarzewska w pierwszej kolejności odczytała opinię o 

projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieścisko na lata 2017-2025, która 

stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu. 

Następnie Skarbnik Gminy odczytała autopoprawkę Wójta do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mieścisko na lata 2017-2025, która 

wynika z opinii RIO na temat projektu budżetu gminy na 2017 rok a dotyczy zmniejszenia 

dochodów i podobnie wydatków budżetu gminy o kwotę 616.680 zł t.j dotacji z PFRON dla 

Zakładu Aktywności Zawodowej w Gołaszewie.  

Regionalna Izba Obrachunkowa w Poznaniu 29 listopada  br. zajęła stanowisko, że z 

przepisów ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 
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zatrudnianiu osób niepełnosprawnych nie wynika aby środki z PFRON mogły być 

przekazywane w formie dotacji j.s.t. Środki Funduszu przeznaczone na dofinansowanie 

zadań wymienionych w art.47 w/w ustawy nadal należą do Funduszu i nie stanowią dotacji 

z funduszu celowego i tym samym nie stanowią dochodu gminy. Środki z PFRON winny być 

przekazywane na wyodrębniony rachunek gminy – subkonto. Bez uwzględnienia tej dotacji 

w budżecie gminy. 

W planie finansowym samorządowego zakładu budżetowego winny być ujmowane 

wszystkie przychody i koszty zakładu, w tym środki pochodzące z Funduszu i koszty nimi 

finansowane. 

W związku z powyższą zmianą mamy zmianę we wskaźniku planowanej łącznej kwoty 

spłaty zobowiązań dla gminy który wynosi aktualnie 4,07%, a był 3,98%. 

Z kolei Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie WPF Gminy Mieścisko na lata 

2017-2025. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 14 radnych uchwała w glosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 

10 do protokołu. 

Po podjęciu uchwały Przewodnicząca Rady o godzinie 13.20 zarządziła  przerwę do godziny 

13.50. 

Po przerwie przystąpiono do procedury uchwalania budżetu gminy na 2017 rok. 

Adn. 15 

1) Skarbnik Gminy – P.Teresa Samarzewska odczytała projekt uchwały budżetowej na 

2017 rok wraz z uzasadnieniem. W międzyczasie na ekranie została przedstawiana 

prezentacja projektu budżetu Gminy na 2017 rok, która stanowi Załącznik Nr 11 do 

protokołu. 

2) Skarbnik Gminy odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o 

projekcie uchwały budżetowej, która stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu. 

3) Przewodnicząca Rady odczytała opinię stałych komisji Rady Gminy Mieścisko, która 

stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu. 

4) Wójt Gminy odnosząc się do opinii Komisji o projekcie budżetu, które wydały opinię 

pozytywną podziękował z taką opinię. 

5) Skarbnik Gminy przedstawiła autopoprawki Wójta do projektu uchwały budżetowej na 

2017 rok, które wynikają z realizacji wniosków Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o projekcie budżetu Gminy na 2017 rok: 

1. Na str.7 uzasadnienia do projektu uchwały budżetowej na 2017 rok dotyczącym 

dofinansowania budowy nowej nawierzchni asfaltowej na drogach gminnych w kwocie 

150.000 zł dodaje się zapis, że środki te pochodzą z Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Wielkopolskiego. 
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2. Wprowadza się załącznik Nr 13 Dochody i wydatki w 2017 r. związane z realizacją zadań 

wspólnych realizowanych w drodze porozumień z innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego w wysokości 8.524 zł. 

3. W związku z interpretacją Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 29 listopada 

2016 r. /tj. po złożeniu projektu budżetu na 2017 rok do RIO/ w projekcie budżetu Gminy 

Mieścisko na 2017 rok zmniejsza się dochody i wydatki z tytułu zaplanowanej dotacji 

podmiotowej dla Zakładu Aktywności Zawodowej w Gołaszewie w wysokości 616.680 zł. 

Ze stanowiska Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu wynika, że środki z Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych są środkami pozabudżetowymi i nie stanowią 

dotacji z funduszu celowego w związku z czym zasadne jest usunięcie z budżetu zarówno 

dochodów jak i wydatków z tego tytułu. Środki te przelane zostaną na wyodrębniony rachunek 

bankowy i wykazane będą w planie finansowym zakładu budżetowego.   

6) Przewodnicząca Rady zarządziła dyskusję nad projektem uchwały budżetowej, w której 

głos zabrali: 

– radna Kapczyńska – oceniła, że budżet zabezpiecza minimalne potrzeby mieszkańców. 

Napewno nie są spełnione wszystkie zapotrzebowana. Nie mniej budżet obejmuje 

całościowe zadania zarządzania gminą”; 

- radny Staroń – „projekt budżetu był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji. Nie 

wiadomo co przyszłość przyniesie. Narazie Komisja Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i 

Budżetu nie wnosi zastrzeżeń do projektu. Proszę Wójta aby tak realizować budżet żeby 

mieszkańcy na wsiach mieli zaspokojone najpilniejsze potrzeby”; 

- radny Hoffmann – „zawsze jak co roku oprócz tego co zostało zaplanowane w budżecie 

jeszcze zrobiono  coś ponadto”; 

- radna Oelke – wyraziła niepokój w kwestii zabezpieczenia wystarczających środków w 

budżecie gminy na budowę świetlicy wiejskiej, kiedy nie są znane rzeczywiste koszty. Bez 

znajomości kosztów umieszczone jest zadanie w budżecie. Ponadto zwróciła też uwagę na 

inne zadanie ujęte w budżecie  i obawa w zakresie zapewnienia na ten cel środków w 

budżecie gminy  jak. ”budowa hali sportowej w Mieścisku z częścią dydaktyczną”, czy 

realizacja przez Gminną Bibliotekę Publiczną projektu „Kino za Rogiem”, w tym udział 

własny w ramach dotacji 15.500 zł. 

- Wójt w odpowiedzi wyjaśnił, że jeśli chodzi o budowę sali sportowej to gmina złożyła 

wniosek o dofinansowanie do Urzędu Marszałkowskiego w ramach środków z PROW. 

Istnieje tzw. hybrydowe dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego, gdzie nasza gmina 

ma otrzymać 1.300.000 zł. Łączna planowana wartość  dofinansowania projektu wynosi   

3.935.322,58 zł z kolei  1.311.744,20 zł stanowi udział własny gminy. W Wykazie 

Przedsięwzięć WPF udział własny gminy został zabezpieczony na 2 lata.  Kolejno limit w 

roku 2017 – 400.000 zł i  limit w roku 2018  - 911.774,00 zł co daje łącznie kwotę 

1.326.482,00 zł. Jest to kwota wymagana jako udział własny do funduszy unijnych 
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Wójt wyjaśnił, że podane wysokości dofinansowania są to wielkości szacunkowe. 

Podobna rzecz wygląda ze świetlicą wiejską. Gdy nie będzie wykazanych w budżecie tych 

zadań i udziałów własnych w ich  współfinansowaniu  to nie można dalej aplikować o środki 

zewnętrzne.  

Gmina ma zabezpieczone w budżecie w Wykazie Przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na budowę świetlicy wiejskiej w Gołaszewie środki  w łącznej kwocie 100.000 

zł w rozbiciu na 2 lata: w 2017 roku – 50.000 zł i w 2018 roku – 50.000 zł. 

7) W związku z wyczerpaniem zapytań Przewodnicząca Rady realizując procedurę 

uchwalania budżetu poddała pod głosowanie propozycje autopoprawek wniesionych 

przez Wójta Gminy. 

Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 14 głosach „za” przyjęli autopoprawki Wójta 

wniesione do projektu budżetu Gminy na 2017 rok. 

8) Następnie Przewodnicząca Rady przystępując do głosowania nad projektem uchwały 

budżetowej na 2017 rok wraz z autopoprawkami  zadała pytanie czy radni życzą sobie 

aby przeczytać uchwałę ? Radni zdecydowali aby nie czytać uchwały. W związku z 

powyższym Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 14 radnych: 13 głosowało „za” i 1 radna Agnieszka Oelke „wstrzymała się od głosu”. 

Uchwała budżetowa na 2017 rok została przyjęta większością głosów i stanowi 

Załącznik Nr 14 do protokołu. 

 

Adn. 16 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu Kłodzin i części obrębu Jaworówko. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 

Po wejściu  w życie w dniu 16 lipca 2016 roku ustawy o inwestycjach w zakresie elektrowni 

wiatrowych, w tym ograniczeń odległości pomiędzy elektrownią wiatrową a zabudową 

mieszkalną  część miejscowości Kłodzin oraz Jaworówko gdzie znajdują się 3 elektrownie 

wiatrowe może zostać pozbawiona możliwości realizacji nowej zabudowy mieszkaniowej. 

Ustawodawca przewidział w przepisach przejściowych rozwiązanie zgodnie z którym możliwe 

jest uchwalenie planów miejscowych przewidujących zabudowę mieszkaniową w odległości 

mniejszej niż dziesięciokrotność wysokości elektrowni wiatrowej w terminie 36 miesięcy od 

dnia wejścia w życie w/w ustawy. Stąd wywołanie na sesji tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 15 

do protokołu. 

 

Adn.17 – podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Mieścisko 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że pismo mieszkańców w sprawie świetlicy wiejskiej w 

Gołaszewie było rozpatrywane przez Radę na Komisjach. Przewodnicząca Rady odczytała na 

sesji uzasadnienie do uchwały. Następnie zwróciła się do radnych z pytaniem  czy zgadzają się 

z tym uzasadnieniem ? 

- radna Oelke – zwróciła uwagę, że nieznane są wyliczenia kosztów i porównanie remontu z 

budową świetlicy; 

Z kolei Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie poddała pod 

głosowanie. 

Na 14 radnych: 12 głosowało „za” i 2 radnych „wstrzymało się od głosu”. Uchwała w  sprawie 

rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Mieścisko została podjęta większością głosów i stanowi 

Załącznik Nr 16 do protokołu. 

Adn. 18 – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady 

Gminy na I półrocze 2017 r. 

Przewodniczący stałych komisji Rady Gminy przedstawili projekty planów pracy na I półrocze 

2017 r. 

Do przedstawionych planów pracy zgłosił zapytanie radny Witucki w kwestii czy sołtysi mają 

obowiązek uczestniczyć w posiedzeniach komisji na które otrzymują zaproszenia ? 

W odpowiedzi wyjaśniono, że zgodnie z uchwałą sołtys ma obowiązek uczestniczyć w sesjach 

Rady oraz w spotkaniach organizowanych przez Wójta. 

Adn. 19 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyńaski. 

Adn. 20 

Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński podał do wiadomości uczestników sesji komunikat 

dotyczący terminów wypłat w miesiącu grudniu br. świadczeń rodzinnych oraz 

wychowawczych. Będąc przy głosie złożył wszystkim życzenia świąteczne oraz przypomniał o 

spotkaniu noworocznym w dniu 5 stycznia 2017 r. 

Następnie życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia złożyła Przewodnicząca Rady – P.Elżbieta 

Kapczyńska i jednocześnie odczytała życzenia z okazji świąt nadesłane przez Przewodniczącą 

Rady Powiatu. 

W związku z wyczerpaniem punktów porządku sesji Przewodnicząca Rady podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła XXIII sesję Rady Gminy Mieścisko. 

  Protokółowała:                  Przewodniczyła sesji: 

  Inspektor ds. obsługi                  Przewodnicząca Rady 

  organów gminy                   /Elżbieta Kapczyńska/ 

                              /Wiesława Kujawa/ 
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